
Generalforsamlingsreferat 
vedr. 

grundejerforeningen Bjergfyrvej / Skovfyrvej 

afholdt torsdag, den 11. oktober 2012 

i mødelokalet i Tornby Hallen 

 

1. Valg af dirigent. 

Formanden byder velkommen. Bestyrelsen foreslår Evald Jensen, som vælges af de fremmødte. 

Dirigenten bekræfter at indkaldelsen er fremsendt rettidigt og i overensstemmelse med vedtægterne.         

2. Formandens beretning. 

Peter Skovgaard kunne fortælle at bedene på Bjergfyrvej + 2 på Skovfyrvej nu har fået ny 

beplantning. De resterende potentillabede er ikke blevet vedligeholdt, da de forventes udskiftet med 

bøg i 2012/13.  

Med hensyn til snerydning har vi en aftale om at der ryddes efter behov på de to veje og at der 

ligeledes betales for faktisk leveret ydelse. Da entreprenøren skal rydde mange veje i området og da 

Rævskærvej skal være ryddet for at man kan rydde på vores veje, kan vi ikke stille krav om at der 

skal være ryddet på et bestemt tidspunkt.  HMU er de eneste der har maskineri der kan holde stien 

ren og de vil have et fast beløb for aftalen. 

Legepladsen, dvs. den ubebyggede grund i den sydlige ende af Bjergfyrvej skal holdes af 

kommunen og det er ikke sket, men efter en henvendelse fra grundejerforeningen, har de lovet at 

det vil ske til næste år.  

Hundehømhømmer i området er et eskalerende problem. Der henstilles til hundeejere om ikke bare 

at vende ryggen til når kæledyret holder stille og krummer ryg.  

Formanden spurgte også forsamlingen om der har været problemer med at regnskab ikke var blevet 

omdelt, men offentliggjort på nettet. Der så ikke ud til at ha været de store problemer med det.  

Bemærkninger til beretningen: 

Der blev fra flere sider talt om problemer med at beplantning kommer til at stå i vejen for 

gadebelysningen og at hvis vi ikke gjorde noget ved det ville ENV nok foretage en grovbarbering. 

Der blev i samme forbindelse udtalt et ønske om at der ikke skulle slukkes for hver anden gadelygte 

om natten. 

Formandens beretning er godkendt af de fremmødte. 

 

 

3. Forelæggelse af regnskab. 

      Jan redegjorde for regnskabet. 

      Regnskabet godkendes af de fremmødte. 

 



4. Forelæggelse af budget 

Jan fremlagde budget-forslag. Der var opstillet 3 scenarier for kontingentet størrelse: hhv.kr 1000, kr 

1200 (nuværende niveau) eller kr. 1650. En afstemning gav stort flertal til at kontingentet i det 

kommende år bliver sat til kr. 1000.  Nedsættelsen af kontingentet begrundes med at vi nu er ved at 

være færdige med renoveringen af bedene, der i de sidste år har medført en stor ekstra udgift. 

I forbindelse med behandlingen af budgettet blev der talt om muligheden for at etablere 

fartsbegrænsende foranstaltninger op vore veje. Det har været forsøgt, men vi kan ikke få lov af politi 

og kommune. 

 

5. Indkomne forslag fra bestyrelsen eller fra medlemmer 

Forslag fra bestyrelsen. Oprettelse af reservefond. Bestyrelsen forslår at oprette reservefond på kr. 

60.000. Forslaget begrundes med henvisning til §4 i grundejerforeningens vedtægter. 

Forslaget vedtaget. 

6. Valg af bestyrelsesmedlemmer  

Peter Skovgaard, Jan Jacobsen og Carsten Joest Nielsen var på valg og ønskede at modtage genvalg. 

Der var ikke andre kandidater og de blev derfor valgt ved akklamation. 

 

7. Valg af revisor og revisorsuppleant 

Torben Filt genopstiller og vælges  

Betina Christensen genopstiller og vælges. 

8. Evt. 

 

 

 

På bestyrelsens vegne  

Gro Glans 

 
 


